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PÄEVAKORD: 

1. Küsitlus “Miks ma tahan kooli tulla” 

2. Vahetundides vaikus 

 

ARUTATI

 

1. Küsitlus “Miks ma tahan kooli tulla” 

Kohal oli arendusjuht, kes küsis vastuseid küsitluselt. Vastused olid järgmised: peab, see on 

kohustus, vanemad sunnivad, koolis on hubane ja pole palju rahvast, intiimne, koolis on 

sõbrad ja tore keskkond. Arendusjuht küsis, kuidas oleks võimalik teha oma klass meeldivaks. 

Vastati, et peaks käima väljas ning tegema koos tegevusi, mis otseselt õppimist ei sisalda. 

Algklassides saavad ka õpetajad aidata suhteid hoida. 

 

2. Vahetundides vaikus 

Räägiti vahetundidest. Vahetunnid peaksid olema kohad/hetked kus puhata, aga kogu aeg 

karjutakse ja joostakse ning isegi enda häält on vahel raske kuulda. 8. klass pakkus välja, et 

võiks teha 4. korruse “vaikseks korruseks”, kuhu saab minna ja vaikselt olla/ puhata. Selline 

võimalus võiks olla, sest paljud inimesed on tihti närvis ja stressis. Arendusjuht ütles, et see 

on hea idee. Ta rääkis ka, et kui uus maja tuleb, siis ilmselt müra ei kao.

OTSUSTATI

1. Küsitlus “Miks ma tahan kooli tulla” 

Järgmiseks nädalaks palun kõigilt, kes puudusid vastuseid samalt teemalt 

 

2. Vahetundides vaikus 

Vaikse korruse idee võeti teadmiseks. Võimalust arutatakse kooli juhtkonnas. 

 

 

3. Järgmine esinduse koosolek on 12.12.2023

 

 



 

Bianca Särgava    Ruut Uus 

Juhataja     Protokollija

 


